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CONSELL DE DISTRICTE

SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA DE 12 DE FEBRER DE 2024

ACTA

A Saló de Plens del Districte, el 12 de febrer de 2024, s’hi reuneix el Consell de 
Districte, en sessió extraordinària, sota la presidència de l’Il·lm. Sr. Regidor Joan 
Rodríguez Portell, i amb l’assistència del Regidor del Districte, l’Il·lm. Sr. Jordi Valls 
Riera. Hi assisteixen les Sres. i els Srs.: Pedro Díaz Villaverde, Adriana García Castro, 
Marc Martínez Navarro, Marta Sendra Ibáñez, Jaume Alcántara Aguilar, Cristina 
Caballer Ferrater, Joan Cuch Fernández, Laia Domènech Campmajó, Emma Lecina 
Sáenz de Buruaga, Gabriel Morcillo Figueras, Andreu Parera Ribera, Pol Serrano Pueyo, 
Maria Battaner Cañamares, Pau Campderrós Alonso, Úrsula Garrido García, Jordi Matas 
Vilà, Mar Trallero Cordero, Víctor Vela Salgado, Tània Rafí Galindo, Anna Salvador 
Alonso, Sonia Devesa Rius, Alejandro Muñoz Mateos. També hi assisteix, el Regidor 
adscrit l’Il·lm. Sr. Guille López Ginés, assistits per la Secretària delegada, Imma Vergés 
Llistosella, que certifica.

Hi és present la Gerenta del Districte, la Sra. Anna Terra Sans.

Excusa la seva absència el Conseller Daniel Viadé Andavert.

Constatada l'existència de quòrum legal, la Presidència obre la sessió a les 18.35 h.

El President havent obert la sessió dona la paraula al Conseller Gabriel Morcillo 
Figueras per a presentar la proposició del Grup Municipal Junts per Catalunya qui 
exposa que havent-hi hagut una transacció amb el govern, es presenta la modificació 
de redactat següent:

() Que el Govern del Districte creï una taula de treball amb tots els partits polítics 
de l’Eixample, el Consorci d’Educació i la Gerència del Districte, per a treballar 
conjuntament una proposta de solució definitiva per a l’Escola Entença. Durant el 
procés, es treballarà també amb la Direcció de l’escola i l’AFI. Les conclusions del 
procés es comunicaran en un termini màxim de 6 mesos. 

Intervenen les representants de l’AFI de l’Escola Entença i tot seguit el Sr. Xavier Riu en 
representació de l’AV de l’Esquerra de l’Eixample. 

Tot seguit hi ha un torn per a cada grup municipal quedant finalment aprovada per 
unanimitat la proposició presentada. 

No havent-hi altres assumptes per tractar, la Presidència aixeca la sessió a les 19:08h
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